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Abstract (en)
A container with a bung is described which consists of a metallic material and has at least one bung hole which can be sealed fluid-tightly by means
of a bung stopper (3). The container with a bung according to the invention is characterised in that a collar (2), machined out of the material of the
container, surrounds the bung hole, which collar has at least one locking element (21) for fixing the bung stopper (3), and on which a sealing surface
(62) is provided, between which sealing surface (62) and the bung stopper (3) a sealing element can be placed for the tight closure of the bung hole.
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Abstract (de)
Beschrieben wird ein Spundbehälter, der aus einem metallischen Werkstoff besteht, mit wenigstens einem Spundloch, das mittels eines
Spundstopfens (3) flüssigkeitsdicht verschließbar ist. Der erfindungsgemäße Spundbehälter zeichnet sich dadurch aus, daß das Spundloch
ein aus dem Material des Behälters herausgearbeiteter Kragen (2) umgibt, der wenigstens ein Verriegelungselement (21) zum Festhalten des
Spundstopfens (3) aufweist, und an dem eine Dichtfläche (62) vorgesehen ist, zwischen die (62) und den Spundstopfen (3) ein Dichtelement (6)
zum dichten Verschließen des Spundlochs einlegbar ist.
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